

၂၀၁၉ခုနှစ် ၁၀လပိုင်း ၂၇ရက်နေ့

မြန်မာနိုင်ငံအတွင်း ကျင်းပမည့် အရည်အချင်းစစ်စာမေးပွဲ

ဟိုတယ်လုပ်ငန်း

ကျင်းပမည့်အချိန်	၂၀၁၉ခုနှစ် ၁၀လပိုင်း ၂၇ရက်နေ့
နေရာ	ရန်ကုန်မြို့တွင်း(ဖြေဆိုရမည့် နေရာအား စာမေး ပွဲဖြေဆိုမည့် ကတ်ပြား ထုတ်ပေးချိန်တွင် ကြေညာ သွားမည်။)
လျှောက်လွှာလက်ခံမည့်ရက်	၁၀လပိုင်း ၇ရက်နေ့(MONDAY) - ၁၀လပိုင်း ၉ရက်နေ့(WESNESDAY) မြန်မာစံတော်ချိန် ၁၁နာရီ မှစတင်လက်ခံမည်။
စာမေးပွဲကြေး	၃သောင်းကျပ်
လူဦးရေအရေအတွက်	၂၅၀ယောက်
စာမေးပွဲကြေးပေးသွင်းနည်း	လျှောက်လွှာတင်ပြီးနောက် Email မှတစ်ဆင့် အကြောင်းကြားသွားမည်။
အောင်စာရင်းထုတ်ပြန်ချက်	၂၀၁၉ခုနှစ် ၁၁လပိုင်း ၁၅ရက်နေ့ (အစီအစဉ်)
စာမေးပွဲစည်းမျဉ်းနှင့်ဖြေဆိုပုံ	ရေးဖြေဖြေဆိုခြင်း (ခဲခြစ်ဖြေဆိုရမည်) မေးခွန်းအပုဒ် ၃၀ ကြာချိန် ၆၀ မိနစ်
	လက်တွေ့ဖြေဆိုခြင်း (နှုတ်ဖြေ ဖြေဆိုရမည်) မေးခွန်း ၄ပုဒ် ကြာချိန် ၅ မိနစ်
	ရေးဖြေ ဖြေဆိုခြင်းအောင်မြင်ပါက လက်တွေ့ဖြေဆိုရမည်။ ၆၅% အထက်ရရှိပါက အောင်မြင်သည်။

လုပ်ထုံးလုပ်နည်း	အင်တာနက်ဆိုဒ်မှတစ်ဆင့်လုပ်တင်ဆောင်ရန် https://caipt.or.jp/
လျှောက်လွှာတင်သည့် အချိန်လိုအပ် သော စာရွက်စာတမ်းများ	PASS PORT သို့မဟုတ် ယာဉ်မောင်းလိုင်စင် သို့မဟုတ် နိုင်ငံသား မှတ်ပုံတင်ကတ် ဓါတ်ပုံဆိုဒ် : ဒေါက်တာ 400pixel × အလျားလိုက် 300pixel အင်တာမုလျှောက်သည့်အတွက် ဖိုင်ဆိုဒ် 1MB အတွင်း JPEG ဆိုဒ်
လျှောက်လွှာတင်သည့်အချိန် လုပ်ဆောင်ရမည့် လုပ်ထုံးလုပ်နည်း	<ol style="list-style-type: none"> 1. အရင်ဆုံး MY PAGE လုပ်ဆောင်ရမည် 2. MY PAGE လုပ်ဆောင်ပြီးပါက LOG IN လုပ်ရမည် 3. လျှောက်လွှာတင်သည့်အချိန်တွင် လိုအပ်သော ဖြည့်စွက်ခြင်း များဆက် လက်လုပ် ဆောင်သွားရမည် (ဖောင်ဖြည့်သည့် အချိန် ကွက်လပ် များတွင် အပြည့်ဖြည့်ပေး ရပါမည်။ တစ်စုံတစ်ခု မဖြည့်မီပါက ဖောင်ဖြည့် စွက်ခြင်းတွင် Error ဖြစ်ပေါ်မည်။) 4. နာမည်နှင့် အချက်အလက်များ ဖြည့်စွက်ရာတွင် တစ်စုံတစ်ခု အမှားယွင်း မရှိစေ ရန် သတိပြုရမည်။
ဖောင်ဖြည့်နည်းပုံစံ	<p>https://www.joint-family-japan.com/caame-p-aichiung-raa-asi-pe-kh-k/</p> <p><i>JFJ</i> HOME PAGE တွင်ဝင်ရောက်ကြည့်နိုင်ပါသည်။</p> <p>ဖောင်လျှောက်လွှာတင်ခြင်း အောင်မြင်စွာပြီးဆုံးပါက EMAIL သို့ လျှောက်လွှာ တင်ပြီးကြောင်း အကြောင်းကြားစာ ပို့ဆောင်မည်ဖြစ်သည်။ လျှောက်လွှာတင်ပြီးနောက်မှ ၃ရက်ကျော်အထိ EMAIL အကြောင်းကြားစာ မပို့ပါက သက်ဆိုင်ရာသို့ အကြောင်းကြားရန် ။</p>

	<p>စာမေးပွဲ ဖြေဆိုခွင့်ရရှိသူများသည် သတ်မှတ်ထားသော အချိန်တွင် သတ်မှတ်ထားသော နေရာသို့ သွားရောက်၍ စာမေးပွဲကြေး ပေးဆောင် ရမည် ဖြစ်သည်။</p> <p>စာမေးပွဲကြေးပေးဆောင်ပြီးပါက စာမေးပွဲခုံနံပါတ် ရရှိမည် ဖြစ်သည်။</p>
<p>စာမေးပွဲခုံနံပါတ်နှင့်ပတ်သက်၍</p>	<p>လျှောက်လွှာတင်ထားသည့် EMAIL သို့မဟုတ် MY PAGE မှ တဆင့် စာမေးပွဲ ခုံနံပါတ် PDF ဖိုင်လင့်ခ်အား ပို့ဆောင်သွားမည်။</p> <p>စာမေးပွဲကြေးပေးဆောင်ပြီး ဂုဏ်ကျော်အထိ ပို့ဆောင်လာခြင်းမရှိပါက သက် ဆိုင်ရာသို့ အကြောင်းကြား ဆက်သွယ်ရန် ။</p>
<p>စာမေးပွဲ ဖြေဆိုမည့်ရက်တွင် သတိပြု သင့်သည့်အချက်များ</p>	<p>ဖြေဆိုရမည့်အချိန် နောက်မကျစေရန် ။ အရက်သေစာသောက်သုံးခြင်း နှင့် MASK တပ်ဆင်ခြင်း မပြုလုပ်ရန်။ ဖြေဆိုမည့် နေရာပြောင်းလဲပါက MY PAGE မှ တဆင့် အသိပေးသွားမည်ဖြစ်သည်။</p>
<p>စာမေးပွဲခန်း အတွင်း၌ သတ်မှတ်ထား သော ပစ္စည်းများ</p>	<p>စာမေးပွဲခန်း ဝင်ခွင့်ကတ်ပြား၊ မှတ်ပုံတင်ကတ်ပြား အစရှိသော၊ ခဲတံ၊ ခဲဖျက်၊ လက်ကိုင်ပုဝါ၊ တစ်ရှူး</p> <p>ယူဆောင်ခွင့်မရှိသော ပစ္စည်းများ</p> <p>လက်ပတ်နာရီ၊ ဂဏန်းပေါင်းစက်၊ လျှပ်စစ်ခဲဖျက်၊ လက်ကိုင်ဖုန်း၊ TABLET၊ လျှပ်စစ်လက်ပတ်နာရီ၊ စာမေးပွဲမေးခွန်းများကို စာရွက်တွင် မှတ်သားထားပြီး ထိုစာရွက်အား အပြင်သို့ သယ်ဆောင်ခြင်း</p>
<p>ဖြေဆိုရမည့် ဘာသာစကား</p>	<p>ဂျပန်ဘာသာစကား</p>

အောင်စာရင်း	မြန်မာနိုင်ငံအလုပ်သမားဝန်ကြီးဌာန နှင့် လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေး ၊ ပြည်သူ့ဝန်ကြီးဌာန HOME PAGEတွင် အောင်မြင်သူများ၏ ခုံနံပါတ်ကို ဖော်ပြသွားမည်။
အောင်လက်မှတ်ထုတ်ခြင်း	အလုပ်လုပ်ကိုင်မည့်နေရာ သတ်မှတ်ပြီးပါက ကာယကံရှင် နှင့် အလုပ်လုပ်မည့် ကုမ္ပဏီမှ လျှောက်သည့် အပေါ်လိုက်ပြီး ထုတ်ပေး သွားမည်။ သီးသန့် HOME PAGE တွင် ဖော်ပြသွားမည်။

ဂျပန်ဘာသာဖြင့် ဖြေဆိုရမည် ဖြစ်သည့်အတွက်ကြောင့် ကိုယ့်ကိုကိုယ် ယုံကြည်ချက်ရှိသောသူသာ စာမေးပွဲ ဝင်ဖြေရန် တိုက်တွန်းအပ်ပါသည်။ ယခုကျင်းပမည့် စာမေးပွဲအား ဝင်ရောက်မဖြေနိုင်ပါက နောက်တစ်ကြိမ် ကျင်းပမည့် စာမေးပွဲ သို့မဟုတ် စားသောက်ဆိုင်စာမေးပွဲအား ဝင်ရောက်ဖြေဆိုရန်အတွက် ကြိုတင်ပြင်ဆင်မှုများ ပြုလုပ်ကြပါရန်။ စိုးရိမ်ထိတ်လန့် မနေပဲနဲ့ စာမေးပွဲအတွက် သေသေချာချာပြင်ဆင်ပြီး လုပ်ဆောင်သွားရန် လိုအပ်သည်။ ဂျပန်အစိုးရ၏ ပြောကြားချက်အရ JLPT N4 အဆင့် ဂျပန်ဘာသာ အောင်မြင်ပြီးပါက ဝင်ရောက်ဖြေဆိုနိုင်ပါသည်ဟု ထုတ်ပြန်ကြေငြာထားသောကြောင့် စိတ်အေးအေး ထားကြပါ။

